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Technische Vragen Jaarrekening 2021

Pagina 11
‘’De (structurele) gevolgen en consequenties daarvan hebben wij nog niet in beeld.”  Wanneer wordt 
dit onderzocht/wordt dit duidelijk? Hoe wordt dit in kaart gebracht? Wordt hiermee het nafaseplan 
economische structuurversterking mee bedoeld? 

Beantwoording college:

Vanuit het nafaseplan wordt inderdaad een analyse gemaakt die meer inzicht moet 
verschaffen.

Pagina 12 
De visie Valkenburg-West zou voor de zomer 2022 ter vaststelling worden voorgelegd aan de raad. 
Dit is (vooralsnog) niet gebeurd. Wanneer gaat dit plaatsvinden? Kan er een toelichting in hoofdlijnen 
gegeven worden over de huidige stand van zaken?

Beantwoording college:

De komende weken zullen de consequenties van het coalitieakkoord vertaald worden naar 
een planning op hoofdlijnen voor een aantal dossiers, waaronder deze. Bij de 
begrotingsbehandeling verwachten wij deze doorkijk gerichter te kunnen maken. Binnen het 
college is wel al uitgesproken dat dit dossier daarbij prioritair zal worden opgepakt.

Pagina 13
1) Vanwege Corona hebben in 2021 evenementen geen doorgang kunnen vinden. Benoemd worden 
echter alleen evenementen in de ‘kern’ Valkenburg. Evenementen in de andere kernen van de 
gemeente worden niet benoemd. Wat is hiervan de reden en wat is de stand van zaken?

Beantwoording college:

Een aantal grotere evenementen in onze gemeente zijn specifiek als voorbeeld benoemd om 
een beeld te geven van de impact van corona. Deze vinden met name in de kern Valkenburg 
plaats. Onder de noemer “en vele kleinere evenementen in 2021” worden ook evenementen 
in de kernen bedoeld.

2) De Kerstmarkt in de Gemeentegrot is afgesloten met een negatief resultaat van € 350.000. Waaruit 
is dit negatief resultaat opgebouwd?

Beantwoording college:

Het negatieve resultaat is een direct gevolg van de Covid-19 gerelateerde maatregelen bij de 
kerstmarkt in de Gemeentegrot. In de kadernota 2021 is hier eveneens een passage over 
opgenomen. Er is sprake van een beperking in de bezoekersaantallen en extra kosten door de 
controles op corona toegangsbewijzen (CTB-controles). Het werkelijke bezoekersaantal in 
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2021 lag rond de 50.000 bezoekers. Ter vergelijking, in 2019 was de bezoekersaantallen circa 
180.000.

Pagina 17
Jeugdgezondheidszorg: Hoeveel jeugdigen binnen de gemeente Valkenburg a/d Geul hebben in 2021 
gebruik gemaakt van de diensten en producten van de Jeugdgezondheidszorg? Hoe verhoudt zich dit 
in aantallen en geld tot vergelijkbare gemeenten (bijvoorbeeld Gulpen-Wittem/Meerssen/Voerendaal)?

Beantwoording college:

Deze informatie hebben wij opgevraagd bij de GGD Zuid-Limburg, maar kan niet binnen de 
termijn van beantwoording van deze raadsvragen worden verstrekt. Indien mogelijk zullen wij 
dit nazenden.

Pagina 17-18
Praktijkondersteuner (POH): Gebleken is dat er weinig gebruikt is gemaakt van de POH. Hoe kan aan 
het bestaan van de POH meer bekendheid worden gegeven binnen de bestaande werkprocessen?

Beantwoording college:

Mogelijk is hier sprake van een misverstand. Er is sprake van 10% meer cliënten bij de POH. De 
huisarts heeft daarentegen een stuk minder kinderen direct door verwezen naar 
jeugdhulptrajecten. Onder andere omdat hij/zij de POH inzet cf. het beleid zoals dat binnen 
onze gemeente is vastgesteld.

Pagina 20
Aanpak laaggeletterdheid: Zijn er cijfers bekend van de opkomst van de beeldbelcursus? 
Is er al effectiviteit gemeten sinds de coördinator laaggeletterdheid aangesteld is? 

Beantwoording college:

De beeldbelcursus was gericht op zestig plussers die vaardigheid nog niet hadden. Zij konden 
in het najaar zeer laagdrempelig, dicht bij huis en voor een beperkt bedrag in twee sessies 
leren beeldbellen. Met betrekking tot de opkomst van de beeldbelcursus zijn er geen concrete 
cijfers bij ons bekend. Wel wordt in het jaarverslag van de bibliotheek vermeld dat er grote 
belangstelling was voor de beeldbelcursus.

Vanwege de start in de coronaperiode en het tussentijdse wisseling van coördinator is het 
lastig om de daadwerkelijke effectiviteit te meten. De eerste inzet van de coördinator was met 
name gericht op het herkennen van laaggeletterdheid (door professionals) en nog in mindere 
mate op de aanpak ervan. Daarnaast zijn er kleinere projecten opgestart door de coördinator, 
zoals een sollicitatietraining, die (indirect) wel meer gericht zijn op de aanpak van 
laaggeletterdheid.

Pagina 21
Regionaal Sportakkoord ‘Heuvelland in Beweging’; Op welke manier wordt het regionaal Sportakkoord 
geëvalueerd ten aanzien van de opgestarte initiatieven “Sterk en vitaal verenigen”, “Sportief en 
gezond opgroeien” en “Meedoen door bewegen”? 
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Beantwoording college:

‘Sterk en vitaal verenigen’, ‘Sportief en gezond opgroeien’ en ‘Meedoen door bewegen’ zijn 
thema’s binnen het Regionaal Sportakkoord. Binnen deze thema’s zijn initiatieven opgestart 
waarvan ‘Kidsgym’, het ‘Verenigingscafe’ en de ‘Wegkapitein’ als voorbeelden worden 
genoemd. De Heuvelland gemeenten hebben de uitvoering van het regionaal sportakkoord 
belegd bij Bureau Negen.

De Rijksmiddelen voor het regionaal sportakkoord lopen eind dit jaar af, dit is een natuurlijk 
moment voor evaluatie. Over de wijze waarop deze evaluatie plaats vindt zullen wij u t.z.t. 
informeren.

Pagina 23 
Jeugdgemeenteraad: Scholen hebben tijdens Corona de onderwijstijd volledig benut voor het 
onderwijs en het wegwerken van onderwijsachterstanden. Hierdoor is de jeugdgemeenteraad niet van 
de grond gekomen. Op welke manier en binnen welke termijn wordt opnieuw gekeken of het instellen 
van een jeugdgemeenteraad haalbaar is? Wat zijn de voordelen afgezet tegen de in te zetten 
ambtelijke capaciteit hiervoor?

Beantwoording college:

Tijdens Corona hebben scholen aangegeven dat de prioriteiten elders liggen. Wij hebben naar 
aanleiding daarvan besloten geen werk te maken van de jeugdgemeenteraad. Aangezien er 
geen capaciteit beschikbaar is hiervoor en dit niet als speerpunt benoemd wordt in het 
nieuwe coalitieakkoord, wordt het instellen van de jeugdgemeenteraad op dit moment niet 
verder opgepakt.

Pagina 49 
Hondenbelasting: Welke gevolgen zou de afschaffing van de hondenbelasting hebben voor de 
gemeente Valkenburg a/d Geul? In geval van de instandhouding van de hondenbelasting is het de 
vraag, in hoeverre de gemeente hondenbezitters tegemoet kan komen? Bijvoorbeeld door het binnen 
alle kernen plaatsen van hondenpoepbakken met hondenpoepzakjes of door jaarlijks eenmalig een rol 
hondenpoepzakjes te verstrekken aan alle hondenbelasting betalende hondenbezitters. Zijn dit soort 
zaken te realiseren binnen het “opgehaalde Budget”?

Beantwoording college:

De opbrengsten van de hondenbelasting komen in beginsel ten gunste van de algemene 
middelen. Afschaffing van de hondenbelasting heeft tot gevolg dat de opbrengsten ad 
€ 88.000 zouden komen te vervallen.

Uw vraagstelling naar verdere tegemoetkoming van de hondenbezitters suggereert dat deze 
opbrengsten nu niet worden besteedt. Dat is echter onjuist.

In het verleden heeft de gemeente afvalbakken inclusief rollen hondenpoepzakjes 
gefaciliteerd, maar het gevolg was dat deze rollen compleet ontvreemd werden. Met deze 
reden (hoge kostenpost) is dit teruggedraaid en zijn (de huidige reguliere) afvalbakken in de 
gehele gemeente geplaatst waar men de hondenpoepzakjes in mag weggooien.
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Pagina 68
Wat gebeurt er met het eigen vermogen van € 45.000 bij het ontmantelen van Polfermolen b.v.?

Beantwoording college:

Het eigen vermogen ad € 45.000 staat zowel bij de gemeente op de balans onder de financiële 
vaste activa (vanuit onze positie als 100% aandeelhouder) als bij de Polfermolen B.V. zelf (aan 
de passiva zijde van de balans onder het eigen vermogen.

Bij ontmanteling van de B.V. zouden beide komen te vervallen. De precieze uitwerking is 
echter afhankelijk van de concrete plannen. Zo valt ook de exploitatie van de gemeentegrot in 
de huidige situatie onder de Polfermolen B.V.

Burgerkracht algemeen
Kan er een overzicht worden toegevoegd van de initiatieven vanuit Burgerkracht in 2021?

Beantwoording college:

Naast de waarderingssubsidies voor de kernoverleggen zijn de volgende initiatieven in 2021 
financieel ondersteund vanuit het Burgerkracht Stimuleringsfonds:

• Minibieb in Sibbe-IJzeren
• Herstel grenspaal Sibbe-IJzeren
• Onderhoud wandelpad Sibbe-IJzeren
• Aanleg jeu de boules baan Oranje Nassau
• Film Kernoverleg voedselbos Sibbe-IJzeren
• Social Sofa – stichting Wereldburgerschap
• Compensatie voor de watersnood – Stichting Bergse Kracht

Tekstuele opmerking
Op pagina 3, in de eerst alinea, is bij de omschrijving van het coalitieakkoord tekst "veert op" 
weggevallen. 

Beantwoording college:

Dat heeft u correct opgemerkt. Onze excuses voor deze omissie.
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Jaarverantwoording 2021 Raadsnota

Watersnood
In 2021 een bedrag van € 6.175.000 is er bekend hoe hoog het bedrag medio 2022 is?
Wat is de stand van zaken betreffende Adelante te Houthem aangaande hun eigen verzekering?

Beantwoording college:

Onze inschatting is dat het totaal aan gemeentelijke kosten als gevolg van de watersnood 
tussen de € 10 miljoen en € 12 miljoen ligt. Het grootste gedeelte van de kosten in 2022 (en 
mogelijk daarna) heeft betrekking op de personele inzet cf. het raadsbesluit over het 
nafaseplan en de fysieke werkzaamheden aan met name de rioleringen. Hierbij moeten we 
wel aantekenen dat er ook sprake kan zijn van kosten die zich pas op een later moment 
voordoen.

Met betrekking tot Adelante in Houthem en het lopende juridische traject hebben wij in 
overleg met Adelante besloten om terughoudend om te gaan met het verstrekken van 
openbare informatie, waaronder beantwoording van vragen in dit document. Deze informatie 
zou immers onderdeel kunnen worden van het lopende juridische traject. Wij zullen in 
overweging nemen of wij op een andere wijze invulling kunnen geven aan de 
informatiebehoefte van de raad.
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Technische Vragen Kadernota 2022

Meicirculaire
Hoe en wanneer wordt de Raad geïnformeerd over de gevolgen van de Meicirculaire?

Beantwoording college:

Het raadsinformatiebulletin nr. 22.50 over de algemene ontwikkelingen in het gemeentefonds 
en de financiële gevolgen van de meicirculaire 2022 voor onze gemeente is gepubliceerd op 
29 juni 2022.

Inflatie
De kosten worden afgedekt uit de post onvoorzien.
Zijn er dan nog maar voor € 25.000 onvoorziene zaken te verwachten? Het jaar is nauwelijks half om?

Beantwoording college:

In de kadernota is een concreet voorstel opgenomen voor de dekking van de inflatie uit de 
post onvoorzien. Daarmee wordt geen uitspraak gedaan over wat er verder nog te verwachten 
is.

Burgerkracht en zelfsturing
€ 100.000 per jaar

• Aangezien we steeds de melding krijgen dat dit budget nooit wordt opgemaakt gaarne opgave 
hoeveel geld er totaal nog staat voor de burgerkracht en zelfsturing?

• Hoeveel geld en capaciteit is de afgelopen 4 jaar op jaarbasis gespendeerd aan burgerkracht?

Beantwoording college:

Naast de middelen voor burgerkracht en zelfsturing zijn er tot en met het planjaar 2017 ook 
middelen beschikbaar voor het ondersteunen van processen op het terrein van 
burgerparticipatie en zelfsturing en voor het initiëren van projecten.

In de periode 2016-2021 is een budget beschikbaar gesteld van 6 maal €100.000 (2016-2021) 
en 5 maal €30.000 (2017-2021), in totaliteit €750.000. 

Hiervan was t/m 2021 €182.914 besteed waardoor er ultimo 2021 een restantbudget was 
gereserveerd van €567.086. 

Qua capaciteit is er een interne en externe coördinator Burgerkracht aangesteld. Bij elkaar zijn 
er daarmee op jaarbasis zo`n 1800 uur beschikbaar.

Brug Emmalaan 
Er is onderzoek gedaan naar de wijze waarop de brug aan de Emmalaan hersteld dient te worden. 
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• Welke resultaten hebben dit onderzoek opgeleverd met betrekking tot de verkeerskundige 
aspecten, de belangen van de bewoners in de nabijheid van de brug en de functie van de 
brug voor de naastgelegen brandweerkazerne? 

• Hoe verhoudt de geschetste keuze zich tot de vastgestelde Mobiliteitsvisie en het 
vastgestelde Mobiliteitsplan?

• Hoe wordt de verdeelsleutel van de kosten berekend tussen het waterschap en de gemeente? 
Is hier al enige duidelijkheid over?

Beantwoording college:

De Raad wordt hierover via een aparte raadsinformatiebrief geïnformeerd. Kortheidshalve 
verwijzen we daarnaar.

Structurele uitvoering taken wonen
Er wordt aangegeven dat er structureel extra ambtelijke formatie beschikbaar wordt gesteld voor een 
bedrag van € 175.000 per jaar.

• Waaruit bestaat het takenpakket van de extra ambtelijke ondersteuning en aan hoeveel fte 
wordt hier gedacht? 

• Gaat er ondanks de onzekere structurele financiering toch voor een structurele invulling 
worden geworven?

Beantwoording college:

Dit betreft omgerekend ca. 2 FTE. De vertaling daarvan naar een afgebakend takenpakket per 
functie (en bijbehorend niveau) en hoe wij deze exact gaan invullen (bijv. meerdere part-time 
functies of 2 full time functies of juist in combi met een raamovereenkomst met een 
adviesbureau, met liefst verschillende achtergronden, maar wat biedt de arbeidsmarkt ook 
aan uitdagingen op dit vlak) moet nog gebeuren. 

Er liggen echter nog zoveel zaken die uitgezocht moeten worden op het raakvlak tussen beleid 
en uitvoering (denk aan bijv. initiatiefvoorstel PGP en andere zaken uit het 
uitvoeringsprogramma van de woonvisie, doelgroepenbeleid, woon/zorgvisie etc.), dat willen 
wij de komende periode echt stappen maken, uitbreiding van de huidige formatie (op dit 
moment 0,4 fte structureel voor wonen) hard nodig is. 

Gelet op het feit dat de lokale dubbele vergrijzing, de hoogst noodzakelijke verduurzaming van 
het woningbestand en de ontwikkelingen rondom doelgroepen en woningtekorten op 
landelijk niveau voor grote opgaven op korte, middellange en lange termijn opleveren, willen 
wij voor structurele invulling gaan.

Verkeersveiligheidstrajecten
€ 100.000 per jaar

• Aan welke projecten worden de impulsgelden verkeersveiligheid beschikbaar gesteld? 
• Is het beschikbare budget van € 100.000 over 2021 volledig benut? 
• Zo nee, hoeveel is er teruggestort in de algemene dekkingsreserve en waarom is het budget 

niet volledig benut en kan het niet worden overgeheveld?
• Waarom valt niet opgebruikt budget per jaar terug naar de Algemene Reserve, zo maakt een 

project van € 105.000 dus nooit kans?
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Beantwoording college:

1. Deze middelen worden besteed aan urgente verkeersknelpunten die zich op elk 
moment kunnen voordoen en waarvoor op dat moment geen specifiek ander budget 
beschikbaar is. Het gaat overigens met name om kleinschalige ingrepen.
2. Nee, een bedrag van € 5.945 is in 2021 uitgegeven.
3. Er is nog een bedrag van € 94.055 voor 2021 beschikbaar in de algemene 
dekkingsreserve. Met het vaststellen van het nieuwe mobiliteitsplan is de investeringsperiode 
tot en met 2021 afgesloten en zijn per 1-1-2022 de nieuwe middelen op basis van het 
vigerende mobiliteitsbeleid beschikbaar. Hierbij zijn de resterende projectbudgetten inzake de 
verkeersveiligheid t/m 2021 ingezet ter dekking.
4. De resterende projectgelden zijn jaarlijks gereserveerd in de algemene 
dekkingsreserve, zie bovenstaande. Zoals eerder aangegeven zijn de middelen bestemd voor 
met name kleinschalige ingrepen.

Formatie en personele laten ambtelijke organisatie
• Zou het (gelet op de huidige inflatie) niet aan te bevelen zijn om voor 2023 een cao-

aanpassing aan te houden van 10%?
• Een recruiter of iemand met dit als aandachtsgebied kan ervoor zorgen dat structurele 

functies sneller worden ingevuld en er dus minder sprake is van inhuur. Daarnaast kan deze 
kan ook inzetten op het behouden van medewerkers (dus lager verloop). Is er een recruiter 
binnen de gemeente in dienst of is er in ieder geval iemand die dit als specifiek aandachtspunt 
heeft?

Beantwoording college:

De werkelijke indexatie van de ambtenarensalarissen, voor de nieuwe cao gemeenten met 
ingangsdatum 1 januari 2023, is uiteraard aan de onderhandelende partijen. In onze begroting 
hebben wij een stelpost opgenomen om rekening te houden met deze ontwikkelingen. In het 
begrotingsproces zullen wij een nieuwe inschatting maken van de benodigde hoogte van deze 
stelpost.

Het invullen van vacatures is een taak waar onze HRM afdeling ondersteuning in verleend 
voor de organisatie. Hierbij wordt gebruik gemaakt van de instrumenten van IGOM en 
Maandag Managed Services (voorheen Talentsourcer / Solvus). Indien nodig wordt externe 
ondersteuning gevraagd vanuit gespecialiseerde werving- en selectiebureaus.


